

5月26日,桑植县龙潭坪镇红军村 云头山云雾缭绕,蔚为壮观。山脊在旭日 的映衬下更显挺拔,成为航拍摄影的又一 好去处。

红军村由毛垭、桥头、云头山三村合并而成。上世纪30年代,这个仅30户100多人的村庄,有30多人参加了贺家导的红军。这里高耸入云的山头,在烽烟密布的战争年代是保护革命火种的天辉障,在脱贫致富的小康路上,则是隔绝信息、阻碍发展的壁垒。山路修通后,大山变成了金山银山。如今,红军村通过路野生粽叶+人工种植粽叶 的发展路子,乡亲们的小日子发生了翻天覆地的变化。

向金次 摄

On May 26th , Clouds and mist were spectacular , coiled up on Yuntou Mountain in Red Army Village of Longtanping Township , Sangzhi County. The ridge of the mountain is more upright under the rising sun , making it another good place for aerial photography.

The Red Army village is formed by three villages, Mao Ya, Qiaotou and Yuntoushan。 In the 1930s, more than 30 people in this village with just 30 households and 100 people joined the Red Army under the leadership of He Long。 The towering hills here were a natural barrier to protect the fires of the revolution during the war years, but a barrier to hinder information and development on the road to overcome poverty and achieve prosperity. After the mountain road was repaired, the mountain turned into a silver mountain。 Nowadays, by taking the development path of wild dumpling leaves + artificially planted dumpling leaves , the cozy and happy life of the villagers has undergone a radical change.

Photographed by Xiang Jinci



你拍我晒

武陵源区黄龙洞景区生态田园内,方整的田园,多彩的秧苗和正在劳作的农民构成一幅美丽的田园图画。

吴勇兵 摄

In the ecological fields of Huanglong Cave Scenic Area in Wulingyuan District, the square and neat fields, colorful rice seedlings and farmers at work form a beautiful picture of the fields.

Photographed by Wu Yongbing





6月1日,一批来自广东的摄影团队进入张家界十里画廊景区参观。自即日起,张家界对全国摄影人开启为期一年的门票绿色通道,凡是省级及以上摄影家协会会员实行景区门票免票,对市级摄影家协

会会员实行在上述规定时间段内一次购买景区门票后一年内(以购买门票的时间为起点往后一年时间内)多次进入景区免票优惠,凭之前购买的门票和会员证、身份证办理免票。 邓道理 摄

On June 1, a group of photography teams from Guangdong entered Zhangjiajie and visited Ten Mile Gallery Scenic Area。 From now on, Zhangjiajie has opened a one-year ticket green channel for photographers nationwide。 All members of provincial-level and above photographers associations are entitled to free tickets to scenic spots, and members of municipal-level photographers associations are entitled to free tickets for multiple entries to scenic spots within one year after purchasing tickets once within the above- mentioned time period (starting from the time of ticket purchase and going back one year), with the previously purchased tickets and membership cards and ID cards for free tick-

Photographed by Deng Daoli